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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/24-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-04-24-12 
Rijeka,       28. 6. 2024. 
 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 15. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

15. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 28. lipnja 2024. godine (petak) s početkom u 17,00 
sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 
 

Zapisnik sa 14. sjednice Vijeća MO Gornja Vežica jednoglasno je usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 

 

D N E V N I     R E D 

 

1 Realizacija programske aktivnosti Dani MO Gornja Vežica „Sv. Ana – G. Vežica 

2025.“ 

2 Program rada za 2025. – razmatranje 

3 Razno  

 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 
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AD 1 
 
Predsjednik Vijeća nazočne je upoznao s aktivnostima koje će se provesti u okviru programa 
Dani MO Gornja Vežica „Sv. Ana – G. Vežica 2024.“  
Turniri u malom nogometu u kategoriji seniori i veterani održavat će se od 1. do 7. srpnja 2024. 
godine na igralištu Osnovne škole Gornja Vežica.  
Do sada je prijavljeno - 16 ekipa u kategoriji seniora i 6 ekipa u kategoriji veterana. Izvlačenje 
skupina će se održati 29. lipnja 2024. 
Turnir u kartama održat će se u petak 5. srpnja 2024. u 15 sati u dvorani Hrvatskog doma 
Vežica, Zdravka Kučića 1 dok će se mjerenje tlaka i šećera u krvi održati u mjesecu rujnu. 
Prijave za izbor najljepše okućnice su započele krajem svibnja i trajale su do 15. lipnja. Za sada 
je prijavljeno samo 2 okućnice te se zbog nedovoljnog broja prijavljenih, izbor najljepše 
okućnice ove godine neće održati.  
U tijeku je  dogovor oko spajanja struje radi rada ugostiteljskog objekta na igralištu za vrijeme 
trajanja turnira te stavljanje u funkciju reflektora na travnatom igralištu jer se turniri održavaju i u 
večernjim satima.  
Lopte, pehari, statue i medalje nabavit će se, kao i ranijih godina preko firme Interadria dok će 
sve dane turnira, nazočne zabavljati DJ.  

 

Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje. 
  

 

AD 2 
 
Nazočni su razmotrili primljene materijale i upute vezano za usvajanje Programa rada za 2025. 
godinu.  
Nakon rasprave i razmatranja,  
 

Zaključeno je: da će se na idućoj sjednici, koja će se održati početkom srpnja, ponovo 

razmatrati te usvojiti Programi rada za 2025. godinu.   
 
 

AD 3 

 
Tajnica je izvijestila nazočne kako su se građani učestalo pismeno obraćali u tajništvo MO-a 
vezano za uređenje dijela prometnice Ivana Matrljana i Vjekoslava Dukića koji su proslijeđeni 
na razmatranje.  
Također su proslijeđeni i svi upiti i pritužbe vezano za uređenje dijela prometnice Ratka 
Petrovića – Franje Belulovića kao i za iscrtavanje prometne signalizacije u ulici Franje 
Belulovića 
 

Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje. 

 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
 
U Rijeci, 28. lipnja 2024. godine. 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                       Marijan Bačić 


